
1. This device shall be installed in accordance with local codes or, in the absence of local codes, in accordance with the National Fuel Gas
Code ANSI Z223.1/NFPA54, or the Natural Gas & Propane Installation Code, CSA B149.1, as applicable.

2. Test all piping joints inside the gas outlet box as per B149.1 or B149.2

3. This optional ABS enclosure is designed to be able to install a Gas Plug™ connection in exterior walls, such as brick and
surfaces that require the gas supply piping to enter the enclosure from the rear  It comes complete with brick ties for use in
those applications.  It also comes with three plugs for use in the top inlet, drain outlet and rear sleeve if required.

4. Depending on the surface finish, but in the case of brick, install an ABS sleeve between the rear of the box to a location inside the wall
cavity so the supply piping can be installed inside this sleeve and can be sealed afterwards.  It is recommended to seal both areas in the
rough in box where the gas line enters, and on the inside of the wall cavity.  Refer to building envelope regulation for any further sealing
requirements.  Attach the sleeve to box using Loctite-414 supplied or equivalent.

5. You will need to coordinate the installation of the rough in box with the brick layer, so as to be able to put the hole through the sheating
for the ABS sleeve (gas line sleeve), or make sure the brick layer understands he needs to put a hole in the sheating before finishing the
installation of the rough in box.

6.

7.

Once the rough in box is installed, proceed to install the Gas Plug assembly and pipe to the meter or main gas line.  Note - keep
the assembly positioned to allow the connection of the nipple into the coupling - see "top view" picture above

8.

10.

Pressure test all piping including the joints in the Gas Plug rough in box for tightness
Note: Make sure that the regulators in the 2 PSIG outlets are not exposed to more than 2 PSIG by using the shut off valve to isolate it.
If all joints are tight, install the rough in box cover.  This will keep debris out of the box until the surface has been completed

Instruct end user on the operation, never leave the male plug in the coupling without being hooked up to an appliance.
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9. Remove cover and discard.  Install the stainless steel door and frame.
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1. Ce dispositif doit être installé conformément aux codes locaux ou, en leur absence, conformément au National Fuel Gas Code ANSI
Z223.1/NFPA54 ou au Code d’installation du gaz naturel et du propane CSA B149.1, selon le cas.

2. Vérifiez tous les joints de tuyauterie à l’intérieur du boîtier de sortie de gaz selon la norme B149.1 ou B149.2.
3. Ce boîtier optionnel en ABS permet d’installer le raccord de gaz (Gas Plug™) dans un mur de brique ou un revêtement extérieur qui

nécessite la connexion du tuyau d’alimentation en gaz par l’arrière du boîtier. Le boîtier comprend des agrafes à brique adaptées à cet
usage et trois bouchons pour l’entrée de gaz supérieure, la conduite d’évacuation et le manchon arrière, si nécessaire.

4. L’installation diffère selon le revêtement, mais dans le cas de la brique, installez un manchon en ABS entre l’arrière du boîtier et la
cavité murale afin d’y faire passer le tuyau d’alimentation et de le sceller par la suite. Il est recommandé de sceller les deux arrivées de
conduite de gaz dans le boîtier d’encastrement et dans la cavité murale. Reportez-vous à la réglementation sur l’enveloppe du bâtiment
pour toute autre exigence en matière d’étanchéité.  Fixez le manchon au boîtier avec l’adhésif Loctite-414 fourni ou équivalent.

5. Coordonnez l’installation du boîtier d’encastrement avec le maçon afin de percer le trou dans le recouvrement pour le manchon en ABS
(manchon de la conduite de gaz) ou assurez-vous qu’il s’en chargera avant d’installer le boîtier d’encastrement.

6.

7.

Une fois le boîtier d’encastrement installé, installez le raccord de gaz et le tuyau au compteur ou à la conduite de gaz principale.
Remarque : assurez-vous que le raccord de gaz est positionné de manière à permettre le raccordement de l’embout – voir « vue
de dessus » ci-dessus.

8.

10.

Vérifiez la pression et l’étanchéité de toute la tuyauterie, y compris les joints du boîtier d’encastrement du raccord de gaz.
Remarque : assurez-vous que la pression des conduites d’évacuation n’excède pas 2 lb/po2 grâce au robinet d’arrêt et d’isolement.
Une fois les joints étanchés, installez le couvercle du boîtier d’encastrement afin d’empêcher les débris d’y entrer durant la pose du
revêtement.
Retirez le couvercle et jetez-le. Installez le couvercle et le cadre en acier inoxydable.

Renseignez l’utilisateur final sur le fonctionnement du système; indiquez-lui de ne jamais laisser l’embout mâle dans le raccord sans être

branché à un appareil.
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